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Vuoden 2019 toiminnan arviointi

ELINYMP 8 Elinympäristövaliokunta totesi, että kokoukset ovat olleet keskustelevia,
joustavia sekä asioihin paneutuvia.

 Ympäristöön tutustuminen koettiin tärkeäksi.
 Suunniteltiin Hyvänolonkeskukseen tutustumista syyskuussa.
 Puheenjohtaja otti esille Pudasjäven henkisen ilmapiirin kehittämisen.


